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Metzger Gyula, Sólyom Jöran, Székely Antal, Túri Bernadett 
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Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol van:   Németh Ferenc bizottsági tag  

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 6 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 8 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontjait, valamint javaslatot tett az 1. napirenden belüli előterjesztések 

tárgyalási sorrendjére, tekintettel a meghívott vendégekre.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

123/2015. (VI.22.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2015. június 22-ei 

ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2015. május 30-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Tájékoztató az önkormányzati szerződésekről 

3. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2015. június 30-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Kiegészítés a 2015. május 26-ai képviselő-testületi ülésen tárgyalt, „Döntés az Oroszlányi Ipari 

Parkkal kapcsolatos feladatok és tevékenységek VARIKONT Kft. általi ellátásához szükséges 

intézkedések megtételéről” című napirendi ponthoz 

 

Dudás Kinga ügyvezető elmondta, hogy a májusi testületi ülésen döntés született az ipari parkkal 

kapcsolatos feladatellátás önkormányzat általi forrásbiztosításról. Az akkori tájékoztatóban 
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megpróbáltak átfogó képet adni a betelepült cégek Oroszlányra gyakorolt hatásaira, bemutatva az 

árbevétel alakulásukat, létszámalakulásukat. Az akkori tájékoztatóban elírások, pontatlanságok voltak, 

ezeket korrigálták a jelen kiegészítésben.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

124/2015. (VI.22.) PB határozata 

a „Kiegészítés a 2015. május 26-ai képviselő-testületi ülésen tárgyalt, „Döntés az Oroszlányi 

Ipari Parkkal kapcsolatos feladatok és tevékenységek VARIKONT Kft. általi ellátásához 

szükséges intézkedések megtételéről” című napirendi ponthoz” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Kiegészítés a 2015. május 26-ai képviselő-testületi ülésen tárgyalt, „Döntés 

az Oroszlányi Ipari Parkkal kapcsolatos feladatok és tevékenységek VARIKONT Kft. általi 

ellátásához szükséges intézkedések megtételéről” című napirendi ponthoz” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 
A Mindszenti úti szennyvízcsatorna kiváltása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Tassi József ügyvezető elmondta, hogy a tervekben eredetileg 3 évre elosztva szerepelt a csatorna 

kiváltása, de célszerűbb az önkormányzati vezetékszakaszt egy ütemben megvalósítani, ezáltal az ipari 

park működése is segítve lenne. A jövő évben pedig a nem önkormányzati utat érintő szakasz lenne 

felújítva, az a szakasz járdán és zöld területen halad. Az idei évi beruházás a költségesebb.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy az idei évben a céltartalékot átmenetileg igénybe kell 

venni a beruházás megvalósításához, a szennyvíztisztító beruházások áfája visszaigényelhető, azonban 

a pénzügyi teljesítés 2016-ban valósul meg reálisan, jövőre jelent majd tényleges forrást.  

 

Németh Gábor alpolgármester kiegészítésként elmondta, hogy végig önkormányzati területen halad 

az a szakasz amit most terveznek megcsinálni.  Több mint 40 éves vezetékszakaszról van szó. 

Elmondta még, hogy a Mester utcai bekötéstől a Bokodi úti csatlakozásig valósul meg az új szennyvíz 

vezeték szakasz, mert ez van a legrosszabb állapotban. A megépítés után tehermentesül a régi vezeték, 

de megmarad, a későbbiekben rá is lehet kötni, de nem kapna akkor terhelést, mint eddig.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

125/2015. (VI.22.) PB határozata 

„A Mindszenti úti szennyvízcsatorna kiváltása” című  

előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A Mindszenti úti szennyvízcsatorna kiváltása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

„Csobbanó” Oroszlány Város Uszodájának felújítása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, hogy a beruházást reményei szerint az OSZ 

Zrt. tavalyi nyereségéből finanszírozzák, közgyűlési döntés még nem született, ezért javasolják, hogy a 

munkák megkezdéséhez átmenetileg városi forrásokat vegyenek igénybe.  

 

Tassi József ügyvezető elmondta, hogy 8 éve üzemel maximális kihasználtsággal és minimális 

állásidővel az uszoda, ezért megérett az idő arra, hogy egy átfogóbb felújítást eszközöljenek. Ha 

megteremtik rá a forrást, akkor augusztus végén fognak belekezdeni a munkákba és 10-12 nap alatt 

végeznek vele, mire kezdődik az iskola, addigra az intézmény megújulva várja a gyermekeket.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdésére – Mit takar a nyílászárók és az öltöző padok felújítás? - Tassi 

József ügyvezető elmondta, hogy a padokba beletartoznak a csoportos öltözőkben található padok, 

ezeket újra csiszolják, újra festik, valamint amik megértek rá, kicserélik.  

A nyílászárok 8 évesek, elsősorban a belső nyílászáróknál mentek tönkre a zárszerkezetek, valamint a 

külső nagy nyílászárónál a belső távtartók korrodálódtak, ezeket felül kell vizsgáltatniuk, a rosszakat 

ki kell cserélniük. Hogy mi az oka a korrodálásnak, nem tudja, lehet, hogy a savas közeg teszi tönkre 

ezeket a távtartókat. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

126/2015. (VI.22.) PB határozata 

a „Csobbanó” Oroszlány Város Uszodájának felújítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Csobbanó” Oroszlány Város Uszodájának felújítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Dudás Kinga ügyvezető és Tassi József ügyvezető 16 óra 20 perckor elhagyta a bizottság ülését 

 

A 2015. évi költségvetés – 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet - módosítása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy az eddigi féléves működés alatt rendelkezésre állt 

információk alapján az előirányzatok átvezetésre kerültek. Áprilisban már a képviselő-testület 

felosztotta az önkormányzat pénzmaradványát, a jelen rendelet-tervezetben az intézmények 

pénzmaradvány felosztása szerepel. Egy intézményben találkoztak pótigénnyel, a Szociális 

Szolgálatnál volt egy ellenőrzés, ahol 1 fő létszámfejlesztést írt elő az ellenőrzés. A bér fedezete és az 

1 fő létszámfejlesztés szerepel a költségvetési táblákban. A Szociális Bizottság javasolta, hogy az 

egészségügyben dolgozók is kapjanak elismerést önkormányzatunktól, ennek a fedezetét is beépítették 

a költségvetésbe.  
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Dr. Mátics István bizottsági tag kiegészítésként elmondta, hogy a szociális szolgálatnál a 

létszámigény a szociális étkeztetéssel függ össze. Sok az igény, így haladhatta meg azt a létszámot, 

ami a kiadott ételmennyiséghez szükséges. 

 

Papp Péter elnök véleménye az volt, hogy az Önkormányzati Szociális Szolgálatnak városon kívülre 

történő étel szállítása nem jó üzlet, a megnövekedett költségeket az oroszlányi önkormányzatnak kell 

állnia, a költségnövekedéshez a többi önkormányzat pedig nem járul hozzá.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal és 

2 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

127/2015. (VI.22.) PB határozata 

„A 2015. évi költségvetés – 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet - módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A 2015. évi költségvetés – 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet - 

módosítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

A kiadások készpénzben történő teljesítésének eseteiről szóló önkormányzati rendelet megalkotása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy az Áht. előírásai alapján csak meghatározott esetekben 

történhet készpénzkifizetés az önkormányzatnál. A képviselő-testületnek van lehetősége, hogy 

kimondja, melyek azok az esetek, ahol készpénzzel fizethetnek. A rendelet megalkotásánál a 

tapasztalatok alapján vették bele azokat a pontokat, ahol készpénzes kifizetés előfordulhat. A 

rendeletet meg kell alkotni, hogy szabályosan készpénzben tudjanak bármit kifizetni, a törekvés 

azonban az, hogy minden kifizetés utalással történjen.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, hogy alapesetben az intézményvezetők adják-e meg az 

engedélyt arra, hogy ki lehessen fizetni azokat a számlákat, amik a rendelet-tervezetben fel vannak 

sorolva.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a gazdálkodási tevékenységek (pénztár, kifizetés) 

átkerültek a polgármesteri hivatalhoz, azonban a rendelet az intézményekre is vonatkozik. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag véleménye az volt, hogy a pontok felsorolása után lévő mondat: „A fenti 

eseteken felül az Önkormányzat esetében csak a polgármester, az Intézmények esetében csak 

intézményvezető egyedi, írásos engedélye alapján teljesíthető készpénzkifizetés.” mindent tartalmaz, 

így nincs szükséges külön pontokra.  

  

Bársony Éva pénzügyi osztályvezető elmondta, hogy nem szeretnék az önkormányzatot korlátok 

közé szorítani. Elmondta, hogy minden fizetést az intézményvezető engedélyez. Ha nincs felsorolva, 

és készpénzfizetési számla érkezik, akkor külön engedély kell, felkéri az intézményvezetőt, jegyzőt, 

polgármestert, hogy írják le, hogy teljesítheti a készpénz kifizetést. 

 

Székely Antal bizottsági tag véleménye az volt, hogy felesleges felsorolni a pontokat, hiszen a 
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minden más jelenthet bármit, akkor is engedélyezni kell az intézményvezetőnek.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a felsorolt pontok a leggyakoribb esetek. Így egy postai 

kézbesítésnél nem kell engedélyt kérni, hiszen benne van a rendeletben. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag javasolta, hogy a szövegben szerepeljen az a)-n) pontig a felsorolás, 

az o) pontot vegyék ki és egy új bekezdésben fogalmazzák meg a kivételeket.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a Közösségi Színtér miatt rakták bele az o) pontot. A 

művészek többsége a fellépés után azonnal kéri a gázsiját. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdésére – Mekkora a házipénztár állomány? – Bársony Éva 

osztályvezető elmondta, hogy minden intézménynél változó.  

 

Székel Antal bizottsági tag véleménye az volt, hogy a készpénzes összeghatár felső határát kell 

meghatározni, és nem felsorolni az eseteket.  

 

A bizottság tagjai a továbbiakban a rendelet megalkotásáról egyeztettek. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag véleménye az volt, ha a rendelet szövegezése így megfelelő a pénzügyi 

osztálynak, fogadja el a bizottság. A gyakorlatot ők tudják, nyugodtan bízhatnak bennük. Úgy 

gondolta, hogy a rendelet-tervezet szövege így elfogadható. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag ismételten elmondta, hogy az a)-n) pontig lévő felsorolás igazodik 

az első mondathoz, ezért javasolta, hogy az o) pontot fogalmazzák át egy új bekezdésbe.   

 

Papp Péter elnök javasolta, hogy osztályvezető asszony a pénzügyi osztállyal beszélje át a tervezetet, 

és a jövő heti bizottsági ülésen szavaznak majd a rendelet-tervezetről. Ezzel a javaslattal a bizottság 

tagjai egyetértettek. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy 3 hete próbálják előkészíteni a tervezetet és próbálják a 

mindennapi élethez és a tapasztalatokhoz igazítani.  

 

Együttműködési Megállapodás a Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem Építészmérnöki 

Kar Lakóépülettervezési Tanszéke és Oroszlány Város Önkormányzata között városfejlesztési 

tervezési, település-fejlesztési célok és hasznosíthatósági javaslatok kidolgozására vonatkozóan 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Véleménye szerint a 4. projektben szerepelő Vértesszentkereszti műemléki együttes 

rekonstrukciójában az önkormányzatnak nincs tere részt venni.  

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy a Budapesti Nemzeti Egyetem Tanszékei már 

korábban is részt vettek a városfejlesztési elképzelések kidolgozásában. Az utóbbi években több 

diplomamunka, egyetemi dolgozat és kutatás is született, ami Oroszlányt és környékét választotta. Jó 

kapcsolat van a település és az oktatási intézmény között. A Vértesszentkereszti projekttel 

kapcsolatban elmondta, hogy kifejezetten nagy érdeklődéssel tekint az egyetem erre a területre és 

mivel az önkormányzatnak a város turisztikai fejlesztési területei között szerepel, ezért mindenképpen 

egy turisztikai csomagban kell gondolkozni. Egy látogató központ elképzelései fogalmazódnak meg a 

projektben. Az építész hallgatók feladata az, hogy próbálják meg más szemszögből megvilágítani a 

fejlesztéseket.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a 4-es pontot át kellene írni, mert a Vértesszentkereszti 

műemlékegyüttest az önkormányzat nem rekonstruálhatja és fejlesztheti, ezt nem tehetik meg, mert 

nincs hozzá közük. Kérdése az volt, hogy a műszaki egyetem milyen városi fejlesztésben vett részt 

Oroszlányon 
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Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy néhány évvel ezelőtt a hallgatók bemutatták 

különböző elképzeléseiket, pl. Malom tó alatti kiskertes terület, Bokodi tó partja, garázsok.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy ezek közül sajnos semmi nem valósult meg. 

 

Német Gábor alpolgármester elmondta, hogy ezek nem kiviteli tervek voltak, ennek épp az a 

lényege, hogy újfajta lehetőségekre hívja fel a figyelmet.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, más az, amikor egy konkrétumra írnak ki pályázatot és más 

az, amikor valamit megterveztetnek. Példaként említette, hogy Majkra már több milliós összegben 

készültek tervek.  Vincze László több mint 40 éve ismeri Oroszlányt és tervez a városnak. Úgy 

gondolja, hogy a 900 ezer forint lehet sok, hogy nem kapnak érte konkrét kiviteli tervet, de nem is ezt 

várják tőle, hanem azt, hogy a beépíthető részeket fejlesszék. Biztos benne, hogy találnak jó és 

meglepő ötleteket, amire nem is gondolnak. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, hogy Vincze László tervezte a sürgősségi központ 

épületét is, és elég baj, hogy az sem készült el.  

 

Metzger Gyula bizottsági tag elmondta, hogy egy ilyen együttműködés messze túlmutat konkrét 

fejlesztési elképzeléseken. Az egyetemi fejlesztések gondolatébresztők is lehetnek a helyi vezetők 

számára. A turisztikai fejlesztési elképzelések évek óta alakulnak, talán új lendületet vesz a 

tevékenység. Véleménye szerint minden olyan épített örökséghez, amely Oroszlány város 

hatáskörében működik, ahhoz közük van. Elmondta, hogy Lazók Zoltán polgármester és Kocsis 

Mihály a Vértesszentkereszti Kuratórium tagjai lettek, valamint az alapítvány oroszlányi telephellyel 

működik pár éve. Véleménye szerint nekik az a dolguk, hogy a turisztikai kínálataik közé 

Vértesszentkeresztet is felvegyék és nagyobb propagandát teremtsenek.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy Vértesszentkereszt nem tartozik Oroszlány hatáskörébe, megvan a 

tulajdonosa és kezelője, hiába kuratóriumi tag Lazók úr az alapítványban, az alapítvány sem kezelője 

Vértesszentkeresztnek. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy a Rákóczi F. út és a Dózsa György út sem a város 

tulajdona mégis van hozzá közük.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérése az volt, hogy az 5-ös pontban a Városháza jelenlegi 

funkciójának felújításáról is készüljön javaslat. Valamint, ha az egyetemisták arra adnának ajánlatot, 

hogy a funkcióváltásnak milyen lehetőségei vannak.  

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy lényegében ez van a szövegben. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy az nincs benne a szövegben, hogy a jelenlegi 

funkciónak megfelelő felújítás esetén milyen javaslata lenne az egyetemistáknak. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

128/2015. (VI.22.) PB határozata 

az „Együttműködési Megállapodás a Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem 

Építészmérnöki Kar Lakóépülettervezési Tanszéke és Oroszlány Város Önkormányzata között 

városfejlesztési tervezési, település-fejlesztési célok és hasznosíthatósági javaslatok kidolgozására 

vonatkozóan” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Együttműködési Megállapodás a Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi 

Egyetem Építészmérnöki Kar Lakóépülettervezési Tanszéke és Oroszlány Város Önkormányzata 

között városfejlesztési tervezési, település-fejlesztési célok és hasznosíthatósági javaslatok 

kidolgozására vonatkozóan” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 4/2015. 

(II.28.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, hogy a költségvetés tárgyalása kapcsán már szó volt arról, 

hogy a rendeletben mi változik. A képviselő-testület február 28-án megalkotta a rendeletet, a 

változtatásokat a gyakorlat közben kialakult tapasztalatok alapján indítványozták. A szociális 

támogatás lehetőségeinél, lakhatási támogatásnál és egyéb települési támogatásoknál történt változás. 

Megnövelte a polgármester a bizottsági hatáskört is, hogy ne egy merev számhoz igazítottan adjanak 

támogatást. Ezenkívül különleges helyzetekre vonatkozó közgyógyellátás vagy gyógyellátás és egyéb, 

nem tipikus segélyezési formák lehetőségét teremti meg a változás. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

129/2015. (VI.22.) PB határozata 

„A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

4/2015. (II.28.) önkormányzati rendelet módosítása” című  

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi 

szabályairól szóló 4/2015. (II.28.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Területrendezési és vagyonhasznosítási döntések 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Elmondta, hogy a temetői rész újabb megvásárlási kísérletéről van szó, véleménye szerint nincs 

megindokolva, miért kell ekkora területet megvásárolni. Lebontott építési területről van szó, és az 

elkerülő út megépítéséhez túlzott nagy rész ebből a területből nem kell. Ráadásul pár évvel ezelőtt 3 

sor sírnyi területet már megvásároltak ebből a területből. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérése az volt, hogy a holnapi Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsági ülésére az értékbecslést, valamint a most és 2012-ben készült tervdokumentációt vigyék be.  

 

Papp Péter elnök javasolta, - mivel holnap tárgyalja a VFKB ezt az előterjesztést - várják meg a 

szakbizottság döntését és jövő hétfőn döntsenek az ügyben.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta a szóban forgó ingatlannal kapcsolatban, hogy többször volt 

már felajánlás a tulajdonos részéről, többes funkciók hasznosítására ajánlotta fel, pl. parkoló 

kialakítására, új ravatalozó építésére. A bizottság már az előző ciklusban is vizsgálta a terület 

hasznosítását. Most egy új variációval jött a bizottság elé, ha a csákvári útra történő rákötés 

megépülne, igénybe lehetne venni a terület egy részét. A tulajdonos jelezte, hogy a 871 m
2
-rel történő 

csökkentéssel korlátozódik az ingatlana hasznosíthatósága, ezért javasolta az összesen 9067 m
2
 terület 

önkormányzatunk által történő megvásárlását. Véleménye szerint az ingatlannak az ingyenes 

felajánlása is megtörténhet. Ezen a területen 20 éve csak gaz nő, a szomszédok állatokat legeltetnek 

rajta. Véleménye szerint a terület hasznosítási kérdése megkérdőjelezhető, mivel Erős úr nem tud ezzel 

a területtel mit kezdeni ezért hozza be ciklusról ciklusra. A pár évvel ezelőtti 40 millió forintos ár most 

is visszaköszön, mivel korábban már több mint 6 millió forintot kifizettek a temetői részterületért, erre 

pedig rájön a 33 millió forint. Úgy gondolja, hogy ennek töredékét éri a terület. A VFKB ezért 

csináltatott korábban tervmódosítást, hogy az ingatlan igénybevételét kikerüljék. Elmondta, ezen okok 

miatt nem tudja támogatni a terület megvásárlását.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, ha az út megépül, akkor a mostani parkolóban nem lehet majd 

parkolni, így egy jelentősebb terület kell ahhoz, hogy a parkolást megoldják. Sokszor a mostani 

parkoló sem elegendő. Ha ott valódi közút lesz 17-18 méter szélességben, nem is fogják engedélyezni 

a parkolást. A környéken pedig nincsen másik erre alkalmas terület, a temetőn túl lehet, de az már 

mezőgazdasági hasznosítású terület és a rendezési tervben is más funkciót jelent.  

Az, hogy ez a terület mennyit ér, nem neki kell eldönteni, ha az út elkészül, akkor a területre szükség 

lesz, vagy nem lesz parkoló, ezt viszont nehezen tudja elképzelni.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy nem a terület megvásárlással van problémája, hanem az árral. 

Közel 40 millió forintról van szó, nem véletlen, hogy eddig minden felállású szakbizottság elutasította 

a megvételt. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, azért kérte a tervdokumentációt bevinni a VFKB ülésére, 

mert a tervek a Székely úr által felvetett parkolási problémát megfelelően kezelik.   

 

Papp Péter elnök ismételten javasolta, hogy a szakbizottság javaslatát megvárva, a jövő hétfőn 

szavazzanak az előterjesztésről, mellyel a tagok egyetértettek.  
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Támogatás igénylésének benyújtása a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium által készített pályázati kiírás 

alapján „A települési önkormányzatok helyi közösségi közlekedésének támogatása” tárgyában 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

130/2015. (VI.22.) PB határozata 

a „Támogatás igénylésének benyújtása a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium által készített 

pályázati kiírás alapján „A települési önkormányzatok helyi közösségi közlekedésének 

támogatása” tárgyában” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Támogatás igénylésének benyújtása a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium által 

készített pályázati kiírás alapján „A települési önkormányzatok helyi közösségi közlekedésének 

támogatása” tárgyában” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Döntés beruházások megvalósításáról és a közbeszerzési terv módosításáról 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

131/2015. (VI.22.) PB határozata 

a „Döntés beruházások megvalósításáról és a közbeszerzési terv módosításáról” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés beruházások megvalósításáról és a közbeszerzési terv módosításáról” 

című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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2. NAPIRENDI PONT:  Tájékoztató az önkormányzati szerződésekről 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

132/2015. (VI.22.) PB határozata 

önkormányzati szerződésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta az 

önkormányzati szerződésekről szóló előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

3. NAPIRENDI PONT:  Kérdés, interpelláció 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. 

 

 

Papp Péter elnök a bizottság nyílt ülését 17 óra 23 perckor bezárta. 

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 

 

 

 

 

 Somoskői Lászlóné 

 jegyzőkönyvvezető 

 


